
FAU Møte 29.01.20 

 

Tilstede: Alle klassetrinn representert, samt rektor. 

 

Saksliste: 

      1. Tilsyn 2019 

2. Skolemiljøknappen 

3. Elevundersøkelsen 

4. Pågående saker 

5. Eventuelt 

 

1. Tilsyn 2019: 

- FAU vil ta en gjennomgang av tilsynet, og informere videre. Fylkesmannen kommer for å 

kontrollere om ting er tatt tak i. Er det fortsatt noen mangler vil skolen få pålegg. 

2. Skolemiljøknappen: 

- FAU har gjennomgått prosedyrene ved skolemiljøknappen. 

3. Elevundersøkelsen:  

- Resultatene har bedret seg fra i fjor, men det er fortsatt områder som scores lavt på som 

blant annet; skolearbeid, arbeidsro og medvirkning. 

4. Pågående saker:  

- FAU- leder satser sterkt på god møtestruktur og informasjonsflyt mellom skole og hjem. 

Det vil om kort tid gjennomføres et SU- møte. Det jobbes også med å øke samarbeidet med 

skolene på Rognan, samt få innblikk i deres årshjul. 

- Klassekontoene er oppe å går, og vipps vil snart være mulig å bruke. Her gjenstår det kun 

formaliteter. FAU mener en årlig gjennomgang av kontoene vil være viktig, for å følge med på om 

alt fungerer som det skal. Det undersøkes også mulighet for iZettle(kortterminal). 

- Det er ønske om å ivareta 17. mai som merkedag, og markere den selv om dagen i år treffer på en 

søndag. FAU oppfordrer til oppmøte. 

- Angående veitrafikk, har det blitt gjort en befaring. Representanten ser behov for utbedring av 

trygghet både på Vensmoen og i Nordnes, og gatelys ved Evenesdal. 

5. Eventuelt: 

- Læreplanene fornyes, og det er mye for kollegiet å sette seg inn i. Det satses blant annet på 

dybdelæring og tverrfaglighet. 

- Bassenget ved skolen har fått et løft, og det vil bli renovering av dusjene i garderoben. 

- Det oppleves fortsatt som problematisk at elever ved ungdomskolen drar til butikken i 

matfriminuttet, da dette fører til forsøpling og spising i timen etterpå. FAU mener det kan innføres 

forbud mot å forlate skolens område. Vi undersøker også muligheten for å få satt en høyere 

aldersgrense på energidrikk. 

- Angående iZettle(kortterminal) i kantina, vil dette være vanskelig å gjennomføre, da det børe være 

en voksen tilstede for å kontrollere at det ikke blir misbrukt. Kan det være en mulighet å opprette 

facebookgruppe for kantina, hvor meny og priser blir lagt ut? 

- Ved skoleturer er det foreldre i samarbeid med kontaktlærer som blir enige om hvem som skal 

være reiseleder. 

- Det oppleves forskjell på hvilke tilbud/muligheter mellomtrinnet og ungdomstrinnet har. FAU 

mener det er naturlig at ungdomskolen har andre tilbud, og at mellomtrinnet da har noe å glede seg 

til. 



- Klasse- og opplæringsmiljø er fortsatt utfordrende. Det oppleves at enkelte saker får dårlig 

oppfølging, og at foreldre ikke alltid får beskjed om hendelser. Skolen har informasjonsplikt. 

 

-Telefonbruken blant elevene oppleves som svært utfordrende, hvor elever blant annet nekter å 

levere fra seg mobilen på skolen. Sosiale media blir misbrukt, og vi opplever digital mobbing. FAU 

oppfordrer foreldre til å få innsyn i elevenes mobilbruk, og ta ansvar for hvordan elevene 

kommuniserer med hverandre. Det er viktig med foreldresamarbeid for å få bukt med problemet, og 

ta de vanskelige samtalene. FAU- leder kan være behjelpelig i slike situasjoner. Ved behov kan det 

gjennomføres foreldremøter, også med elever tilstede. Vi må være tydelige voksne, og vise at vi 

bryr oss. 

 

 

FAU ønsker  å satse på et holdningsskapende arbeid gjennom hele året. 

 

 

 

Neste møte: 19 februar kl 19 i Auditoriet. 

 


